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       REPUBLIKA HRVATSKA 
OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA 
       OPĆINA JAGODNJAK  
         OPĆINSKO VIJEĆE 
 
KLASA:  021-01/21-01/07 
URBROJ: 2100/09-21-01/01 
Jagodnjak, 06.07.2021.  
 Z A P I S N I K  

sa 2. sjednice Općinskog vijeća Općine Jagodnjak 
 
Sjednica Vijeća održana dana 06.07.2021. godine u vijećnici   Općine Jagodnjak   s početkom u 19,05 
sati. 
Prisutni vijećnici: Dragan Vujaklija, Predrag Tomašević, Milana Đermanović, Johan Urtajl, Milenko 
Tovjanin, Biljana Radanović, Dragan Novaković, Branka Tatarin, Damir Đukić 
Ostali prisutni: Danijela Mlinarević, načelnica Općine Jagodnjak, Stevo Mlinarević, stručni suradnik 
načelnice,  Jovan Nedić, pročelnik JUO, Dalibor Tatarin, predsjednik Vijeća srpske nacionalne manjine 
Predsjedavajući: Milenko Tovjanin, predsjednik vijeća. 
Zapisničar: Jovan Nedić     
 
Sjednicu  otvara predsjedavajući, utvrđuje da sjednici prisustvuju 7 članova Vijeća te da se mogu 
donositi pravovaljane odluke. 
 
Predsjedavajući predlaže slijedeći  

D n e v n i   r e d: 
 

1. Odluka o obavljanju komunalnih djelatnosti na području Općine Jagodnjak 
2. Odluka o mjerama za sprječavanje nepropisnog odbacivanja otpada i mjerama za uklanjanje 

odbačenog otpada  
3. Odluka o financiranju političkih aktivnosti  
4. Imenovanje predstavnika u Skupštinu ZVO Vukovar  
5. Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom za 2020 godinu 
6. Odluka o izgradnji dječjeg vrtića u Bolmanu 
7. Strateški program razvoja - ispravak 
8. Razno 

 
Poziva prisutne da iznesu svoje primjedbe i eventualne izmjene i dopune predloženog dnevnog reda. 
Primjedbi i  dopuna nama te se predsjedavajući prijedlog dnevnog reda upućuje na usvajanje. 
Utvrđuje da je prilikom glasanja prisutno 7 vijećnika i da je dnevni red prihvaćen jednoglasno.  
 

Ad 1. – Odluka o obavljanju komunalnih djelatnosti 

Odluku o obavljanju komunalnih djelatnosti na području Općine Jagodnjak, u ime predlagatelja 
načelnice Općine Jagodnjak, iznosi pročelnik JUO Jovan Nedić.  
Iznosi tekst Odluke, navodi komunalne djelatnosti kojima se osigurava održavanje komunalne 
infrastrukture te uslužne komunalne djelatnosti. Komunalne djelatnosti obavlja KTD Gmajna, 
trgovačko društvo koje je osnovala Općina Jagodnjak. 
Navodi da je nacrt Odluke prošao savjetovanje s zainteresiranom javnošću, gdje nije bilo primjedbi. 
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U djelatnosti održavanja groblja i usluga ukopa, Gmajni se ovom Odlukom povjerava vršenja javnih 
ovlasti, sukladno članku 7. Odluke. 
Predsjedavajući otvara raspravu po ovom prijedlogu.   
STEVO MLINAREVIĆ govori u vezi obavljanja uslužnih komunalnih djelatnosti od strane Gmajne, 
posebno o uslugama ukopa pokojnika unutar groblja te potrebi da se cijena usluge ukopa poveća, jer 
sadašnja od 750,00 kuna ne pokriva sve  troškove. Dalje navodi potrebu obnavljanja katastra groblja 
kako bi se uvela grobna naknada. 
Vijećnik JOHAN URTAJL navodi da je potrebno uvesti naknadu  za grobna mjesta te prije toga urediti 
katastar groblja. Na kraju bi se mogao i zaposliti radnik koji bi uređivao groblje. 
Prisutni i dalje raspravljaju o uređenju katastra groblja. 
Zaključuju da bi uprava groblja trebala predložiti korekciju cijena ukopa te navesti dokle se stiglo s 
uređenjem  katastra. 
Predsjedavajući zatvara raspravu i prijedlog Odluka o obavljanju komunalnih djelatnosti na području 
Općine Jagodnjak daje na glasanje. 
Utvrđuje da  je na glasanju prisutno devet vijećnika te da je jednoglasno donesena 

 
O d l  u k a  

o obavljanju komunalnih djelatnosti  
na području Općine Jagodnjak 

 KLASA: 363-01/21-01/09, URBROJ: 2100/09-21-01-01 
Odluka je sastavni dio ovog zapisnika 

 
Ad 2. – Odluka o mjerama za sprječavanje nepropisnog odbacivanja otpada  
 
Prijedlog Odluke o mjerama za sprječavanje  nepropisnog odbacivanja otpada i mjerama za 
uklanjanje odbačenog otpada, u ime predlagatelja načelnice Općine Jagodnjak, iznosi pročelnik JUO. 
Upoznaje prisutne s odredbama citirane Odluke, o mjerama za sprječavanje nepropisnog 
odbacivanja otpada te mjerama za uklanjanje otpada odbačenog u okoliš.  
Predsjedavajući otvara raspravu. 
STEVO MLINAREVIĆ govori o do sada saniranim i uklonjenim nelegalnim odlagalištima otpada u 
naseljima Jagodnjak, Bolman i Majške Međe. Ostalo je odlagalište otpada u Bolmanu na rudini 
Pijeskovi, što treba sanirati. Radi se uglavnom o građevinskom otpadu. Dalje izlaže o navedenom 
projektu. 
Predsjedavajući zatvara raspravu i prijedlog navedene Odluke daje na usvajanje. 
Utvrđuje da je prilikom glasanja prisutno devet vijećnika te da je jednoglasno donesena 

 
O d l u k a  

o mjerama za sprječavanje nepropisnog odbacivanja otpada 
i mjerama za uklanjanje odbačenog otpada 

KLASA: 021-05/21-01/14, URBROJ: 2100/09-21-01/01 
Odluka je sastavni dio ovog zapisnika 

 
Ad 3. – Odluka o financiranju političkih aktivnosti 
 
Prijedlog za donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava iz Proračuna Općine Jagodnjak za 2021. 
godinu za redovito godišnje financiranje političkih aktivnosti političkih stranaka i nezavisnih vijećnika 
u Općinskom vijeću Općine Jagodnjak u 2021. godini nakon održanih lokalnih izbora, u ime 
predlagatelja načelnice Općine Jagodnjak, iznosi pročelnik JUO. 
Navodi da je prijedlog sačinjen zbog promjene sastava ovog Vijeća nakon održanih lokalnih izbora, da 
je predložena minimalna naknada određena Zakonom o financiranju političkih aktivnosti, izborne 
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promidžbe i referenduma u godišnjem iznosu od 1.000,00 kuna. Ova odluka odnosi se na drugo 
polugodište ove godine. 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
Kako se nitko ne javlja za raspravu, predsjedavajući prijedlog odluke daje na usvajanje. 
Utvrđuje da je prilikom glasanja prisutno devet vijećnika te da je jednoglasno donesena 
 

O d l u k a 
o raspoređivanju sredstava iz Proračuna Općine Jagodnjak za 2021. godinu 

za redovito godišnje financiranje političkih aktivnosti političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u 
Općinskom vijeću Općine Jagodnjak u 2021. godini nakon održanih lokalnih izbora 

KLASA: 021-05/21-01/17, URBROJ: 2100/09-21-01/01 
Odluka je sastavni dio ovog zapisnika 

 

Ad 4.  – Imenovanje predstavnika u Skupštinu ZVO Vukovar 

Na poziv Zajedničkog vijeća općina Vukovar predlažu se dva člana ovog Vijeća, Dragan Vujaklija i 
Damir Đukić za predstavnike u Skupštini zajedničkog vijeća općina  Vukovar. 
Predsjedavajući prijedlog odluke upućuje na usvajanje. 
Utvrđuje da je prilikom glasanja prisutno devet vijećnika te je jednoglasno donesena 
 

O d l u k a  
o imenovanju predstavnika u Skupštinu Zajedničkog vijeća općina Vukovar 

KLASA: 021-05/21-01/16, URBROJ: 2100/09-21-01/01 
Odluka je sastavni dio ovog zapisnika 

 
Ad 5. – Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom za 2020. godinu 
 
Izvješće Općine Jagodnjak o provedbi Plana gospodarenja otpadom za 2020. godinu, KLASA: 351-
02/21-01/03, URBROJ: 2100/09-21-01/02, izrađeno u ožujku 2021. godine od strane načelnika 
Općine Jagodnjak, iznosi pročelnik JUO.  
Kako se nitko ne javlja za raspravu, predsjedavajući prijedlog odluke daje na usvajanje. 
Utvrđuje da je prilikom glasanja prisutno devet vijećnika te da je jednoglasno donesen 
 

Z a k l j u č a k  
o prihvaćanju Izvješća Općine Jagodnjak   
o provedbi Plana gospodarenje otpadom 

 za 2020. godinu 
KLASA: 021-05/21-01/18, URBROJ: 2100/09-21-01/01 

Zaključak je sastavni dio ovog zapisnika 
 
Ad 6. – Odluka o izgradnji dječjeg vrtića u Bolmanu 
 
Prijedlog Odluke o izgradnji i opremanju dječjeg vrtića u Bolmanu, u ime predlagatelja načelnice 
Općine Jagodnjak, iznosi Pročelnik JUO. 
Prijedlog je da se na adresi Petra Drapšina bb u Bolmanu, na k.č.br. 1098 u k.o. Bolman izradi projekt 
građevine „Predškolska ustanova – dječji vrtić“. 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
STEVO MLINAREVIĆ napominje da se isto traži zbog otvaranja novih mjera, gdje se za neke projekte 
ne može na vrijeme ishoditi građevinska dozvola.  Za dječji vrtić se može podnijeti zahtjev. Zemljište 
je darovano prije par godina od strane Dušana Kolar iz Kanade.  
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Prisutni dalje raspravljaju o lokaciji vrtića te mogućnosti da se za izradu istog podnese zahtjev po 
mjerama za koje se očekuje da će biti otvorene. 
Predsjedavajući zatvara raspravu i prijedlog odluke daje na usvajanje. 
Utvrđuje da je prilikom glasanja prisutno devet vijećnika te da je jednoglasno donesena 
 

O d l u k a  
o izgradnji i opremanju dječjeg vrtića u Bolmanu 

KLASA: 021-05/21-01/15, URBROJ: 2100/09-21-01/01 
Odluka je sastavni dio ovog zapisnika 

 
Ad 7. – Strateški razvojni program – Ispravak  
Prijedlog za ispravak Odluke o izradi razvojnog dokument Strateškog programa razvoja Općine 
Jagodnjak iznosi pročelnik JUO. 
Navodi da je dogovoreno sa izrađivačem programa da se isti odnosi na razdoblje 2021. - 2027. 
godinu i u tom smislu se predlaže ispravak. 
Predsjedavajući daje prijedlog na usvajanje. 
Utvrđuje da je prilikom glasanja prisutno devet vijećnika te da je jednoglasno donesena  
 

O D L U K A  
o donošenju  Odluke  o izradi razvojnog dokumenta  

Strateški program razvoja Općine Jagodnjak za razdoblje  
2021.-2027. godine   

KLASA: 021-05/21-01/04, URBROJ: 2100/09-21-01/05 
Odluka  je u prilogu i sastavni je dio ovog Zapisnika 

 
Ad 8. – Razno 
 
Vijećnik JOHAN  URTAJL se zanima za projekt izgradnje kuće ispraćaja u Majškim Međama. 
Po informacijama koje ima, projekt je prevelik za ovo naselje. Zanima ga što se dalje planira. 
STEVO MLINAREVIĆ navodi da je projekt prevelik, da košta tri miliona kuna i da se mora 
izvesti u manjem obimu ili napraviti novi primjeren naselju. 
 
Vijećnik DRAGAN NOVAKOVIĆ navodi da su igrališta u Osnovnoj školi Jagodnjak u lošem 
stanju te da bi trebali sanaciju. 
STEVO MLINAREVIĆ navodi da se isto može, u suradnji s Osnovnoj školom, napraviti u 
slijedećem proračunskom razdoblju, jer se u ovom nije planiralo. 
 
DALIBOR TATARIN pita dokle se stiglo s rješavanjem imovinsko-pravnih pitanja igrališta NK 
Jovan Lazić u Bolmanu te navodi potrebu postavljanja reflektora na igralištu. 
STEVO MLINAREVIĆ navodi da je rješavanje imovinsko-pravnih pitanja u tijeku, nakon čega 
se može raditi i projekt postavljanja reflektora. 
 
Vijećnik JOHAN URTAJL navodi problem neuređenih placeva koji su zakorovljeni i neuređeni. 
Na placu se radi zemljište a kuća i dvorište se ne uređuju. Predlaže da se vlasnici i korisnici 
opomenu da isto urede. 
Vijećnici se slažu s ovim prijedlogom. 
Dalje se raspravlja o problemu napuštenih kuća i placeva koji su zakorovljeni.  
Zaključuju da se isto prijavi komunalnom redarstvu. 
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Vijećnik DAMIR ĐUKIĆ navodi potrebu uređenja javne površine u dijelu ulice  Žike 
Jovanovića u Bolmanu, dio koji vodi iza kuće porodice Berak. 
 
Predsjedavajući zatvara sjednicu. 
 
Završeno u 20,10 sati. 
 
Zapisničar:                                                                                                            Predsjednik: 
Jovan Nedić                                                                                                      Milenko Tovjanin  
 
 
 
 

 
 

 


